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Onderwerp 
 

Regeling voor medisch afval  
 

 

Programma/ product of paragraaf begroting 
 

Kies een item. 

 

 

Vragen  Beantwoording door het college 
     

Datum 04-12-2023  Datum 19-12-2023 

Fractie Renkum Rechttoe Rechtaan   Portefeuillehouder Wethouder Maouche 

   Zaaknummer Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

 

 

Aanleiding/ overwegingen 
 

Inwoners kunnen om medische redenen in aanmerking komen voor een regeling voor het 

ophalen van medisch afval. Deze regeling houdt in dat u als compensatie voor de extra 

afvalkosten een bedrag van € 43,88 van ons terugkrijgt. 

Om gebruik te maken van deze speciale regeling moeten inwoners een formulier invullen, 

die ook op de website staat.  
 

 

Vragen1 
 

Vraag 1 De informatie in de formulieren betreft medisch vertrouwelijke informatie, de wetgever 

stelt hierover: Gezondheidsgegevens verwerken | Autoriteit Persoonsgegevens: 

https://www.autoriteitpersoonsgegevens.nl/themas/gezondheid/gezondheidsgegevens-

gebruiken-en-delen/gezondheidsgegevens-verwerken 

1. Hoe is de AVG-vertrouwelijkheid gewaarborgd: 

A. Binnen het gemeentehuis bij alle betrokkenen? Postkamer, Document Archivering-

systeem, betrokken ambtenaren, de info@renkum.nl mailbox etc.? 

B. Binnen ACV als contractpartner? 

C. Binnen de Connectie als uitvoeringsorganisatie? 

Hoe lang en waar worden de persoonlijk medische gegevens bij de bovengenoemde  

organisaties bewaard?  
 

  

Antwoord A: Voor inwoners die gebruik maken van de regeling is een aanvraagformulier ontwikkeld die via de 

gemeentelijke website is te downloaden. Zodra een aanvraagformulier is ontvangen wordt deze 

 
1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 

ingediend bij de griffie. 
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door de archiefmedewerkers gescand en in het zaaksysteem op naam van de beleidsmedewerker 

afval gezet ter verwerking. Andere medewerkers krijgen het formulier niet te zien. 

 

B: ACV levert de speciale kliko’s die bewoners van grondgebonden woningen aanvragen. Zij krijgen 

daarbij alleen een adres van de beleidsmedewerker afval waar de kliko bezorgd moet worden. ACV 

krijgt geen persoonsgegevens. Inwoners van hoogbouw hebben geen speciale kliko nodig waardoor 

ACV in die gevallen niet wordt ingeschakeld.  

 

C: De Connectie krijgt vanuit de gemeente in het voorjaar een lijst met IBAN nummers en de te-

naamstelling daarvan om de compensatie naar over te maken. Een IBAN nummer zonder de juiste 

tenaamstelling kan niet gebruikt worden om geld naar over te maken.  

 

 

Vraag 2 Is het toegestaan, binnen de kaders van AVG-verordening, om (indirect of direct) te vra-

gen naar de specifieke medische aandoening zoals het meesturen van bewijs als een fac-

tuur van verzekeraar of apotheek? 

 
  

Antwoord Verwerking van gezondheidsgegevens is toegestaan in het geval aan de voorwaarden van artikel 9 

lid 2 AVG is voldaan. Om een aanvraag te kunnen beoordelen is het nodig om te weten of de aan-

vrager inderdaad meer medisch afval heeft dan andere bewoners. Op het aanvraagformulier kan 

men daarom een doktersverklaring of een eigen verklaring aanvinken. In het laatste geval wordt 

gevraagd om een bewijsstuk. Op het formulier wordt niet gevraagd naar de specifieke medische 

aandoening.     

 

Vraag 3 De formulieren van de website zijn uit 2022, moeten die jaarlijks worden vernieuwd? (Let 

meteen op de fouten in het formulier zoals “Ook verklaart ondergetekende dat het mee-

gestuurde bewijsstuk naar waarheid is”…..) 

 
  

Antwoord De formulieren worden in 2024 geactualiseerd. Uw suggestie nemen we daarbij mee. Ook plaatsen 

we een disclaimer onder het formulier dat men met het insturen van de aanvraag, toestemming 

geeft om de aangeleverde gegevens te beoordelen.   

 

Vraag 4 Zijn er plannen om de inleverpunten in 2024 uit te breiden met het oog op de versobering 

van de lediging frequentie van restafval?  

 
  

Antwoord Bij de beantwoording van deze vraag gaan we er van uit dat u de luierbrengpunten bedoelt. Deze 

luierbrengpunten betreffen een samenwerking tussen gemeente, een zorgcentrum en enkele kinder-

dagverblijven. Onze inwoners mogen daarbij gebruik maken van de container die op het terrein 

staat van deze bedrijven. Begin 2023 zijn alle kinderdagverblijven en zorginstellingen in onze ge-

meente aangeschreven of zij bereid zijn de luiercontainer open te stellen voor bewoners. Hier is 

slechts één reactie op gekomen maar dit heeft, na een gesprek, helaas niet heeft geleid tot een sa-

menwerking. Het aantal luierbrengpunten daarom niet uitgebreid. Inwoners met meer restafval dan 

het volume van de kliko kunnen overigens ook gebruik maken van één van de 90 ondergrondse in 

onze gemeente. 

Wij zijn echter van mening dat het faciliteren van oplossingen voor wegwerpproducten niet goed 

past binnen onze ambitie om de hoeveelheid restafval te verminderen.  

Omdat wasbare luiers een duurzamere en uiteindelijk een goedkopere oplossing is wordt in 2024 

een regeling voorgesteld waarbij ouders van kleine kinderen enigszins geholpen worden bij de aan-

schaf van de speciale luierbroekjes. Dit helpt hen de overstap van wegwerp naar wasbaar te maken. 
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Op onze website is, onder het hoofdstuk ‘Afvalsoorten’ een artikel opgenomen waarin wasbare luiers 

worden genoemd.  

 


